
Generalforsamling Danske Fysioterapeuter den 13. maj. 2025.  

 

Fredericia, 25 tilmeldte.  

 

 

Dagsorden:  
1. Velkomst og præsentation v. Rikke Kruse. Herunder synges en fælles 

sang. 
 
Dirigent – der vælges Louise Daugaard formand, ergoterapeutforeningen 
Region Syd. 
Referent – der vælges Helle Bruun. 
Stemmetællere til valget, der vælges Lis Jensen, samt Ove Thomsen. 
 
Louise Daugaard godkender at indkaldelsen til generalforsamling er sket efter 
vedtægterne. Dagsorden indeholder de punkter der iflg. vedtægt 20. stk. 3 er 
påkrævet. 

 
 
 
 

2. Rikke fremlægger den mundtlige beretning, den skriftlige 

beretning kan ses på hjemmesiden. 

Rikke fortæller at regionen har konstitueret sig med en 

næstformand, der bruger en dag om ugen på arbejdet som 

næstformand. Denne organisering har også været med det formål 

at tilgodese at komme hele vejen omkring i forhold til sektorer og 

geografi.  

Der er især fokus på opgaveflytning, psykiatrien, organisering af 

fysioterapien, 10 års planen for psykiatrien, samarbejde med 

relevante patientforeninger og hele strukturreformen.  

 

 

Næstformanden Tine Hasselbrinck Madsen fortæller om arbejdet 

med at orientere om den nye praksis overenskomst. Har besøgt 

ca. 50 klinikker, hvor der både har været ejere, lejere og ansatte 

til stede på møderne. Hele praksisplanen har fyldt meget det 

sidste halve år.  

 

Netværkskonsulent Lene Lebech fortæller at ca. 5000 medlemmer 

deltager i netværk. I løbet af forår/ efterår er der ca. 7 

netværksmøder pr måned.  

 

3. Spørgsmål til beretningen: 

Hvorledes har den interne uro i foreningen kunnet mærkes? 

Rikke orienterer om: Der er ansat ny direktør, formanden har 

været driftsleder siden den 01.10.2024. 35 medarbejdere ud af 60 

har forladt foreningen gennem de sidste 2 år. Sekretariatet er ved 

at blive bygget op med at fuldtalligt sekretariat igen. 

 

Hvordan ser det ud med medlemstallet i Danske Fys? 

Der er ca. 200 færre medlemmer i dag end i november 2024. 



Der er mange årsager til udmeldelserne. Altså ikke kun et skift til 

anden forening. 

Hvordan ser det ud med overenskomst på praksis området? 

Tine: Der er endnu ikke aftalt hvor meget omsætningskapaciteten 

der lander i regions syd endnu. Det forventes at der er ca. 9 

millioner i Region Syddanmark til nye kapaciteter. 

 

 

Hvad vil man som forening gøre for de arbejdsgiverne, som har 

rakt ud? 

Rikke: Der er en del som har allieret sig med Dansk Erhverv. Det 

skal nu drøftes i HB. Der er formentlig divergerende holdninger i 

Hovedbestyrelsen. Formanden mener nu, at Danske 

Fysioterapeuter som forening både kan rumme arbejdsgivere og 

arbejdstagere og står stærkest sammen.   

 

 
 

4. Godkendelse af regnskab for 2024  
Rikke fremlægger Regnskab for 2023-24, samt budget for 2025. 

Der skal være Generalforsamling igen 2026. Regnskabet er HB`s 

ansvar. Regionsbestyrelsen skal nikke til det og kunne genkende 

regionens strategi i regnskabet. 

 

Det er et regnskab i balance, men et pænt overskud. Der har 

været udfordringer med at få support til selve regnskabet pga. 

situationen i sekretariatet, men der er gode takter på vej. Der har 

været et skift på økonomichefposten og der er indført nye 

systemer. 

 

Der har været droslet ned på medlemsaktiviteter, på baggrund af 

stigende interesse for netværk. Nogle tal kan være svære at gøre 

op, da der har været usikkerhed om hvor der skulle konteres – er 

det medlemsrettet aktivitet eller er det fx en formands udgift. Der 

er kommet mere klare retningslinjer gennem perioden og Rikke er 

blevet dygtigere til at gennemskue konsekvenserne i regnskabet 

når der konteres.  

 

Budgettet skal gerne afspejle vores aktivitet. Der skal holdes 

fagkongres i 2025. Der afholdes dublerende arrangementer på 

skolerne i 2025. Det er vigtigt at komme ud lokalt. Vi lægger 

penge til side til Folkemøde/RB-seminar og til GF i 2026.  

 

Fagstafet er igen vigtigt at få ud ift. medlemsarrangementer.  

 

Forslag om evt. at ”udlodde” en gave (et beløb) til dem som byder 

ind med at afholde noget evt. på tværs af region/ kommune/ 

praksis. 

 

  

Budgettet godkendes.  

 

5. indkomne forslag 

Der er ikke indkommet forslag 



 

Lis orienterer omkring hvad det vil sige at være med i bestyrelsen.  

5 årlige møder. Vigtigt at få bredt budskabet omkring fysioterapi 

ud. Opbygge/ udbygge netværk til det politiske liv og andre 

sektorer.  

Lis opfordrer til at stille op til bestyrelsen.  

 

 
 

6. Valg af 8 bestyrelsesmedlemmer for 1 år samt to suppleanter for 1 
år  
Alle medlemmer kan stille op  
På valg for 1 år er fra den nuværende bestyrelse:  

- Tine 
- Helle  
- Rune  
- Helene 
- Hannah (er nu suppleant) 
- Gitte 

 
Ann Louise Lundbæk ønsker ikke at genopstille. Suppleant Jørn 
Kronborg ønsker ikke at genopstille (suppleant). 

 
Til bestyrelsen stiller desuden: 

 

 

- Christina Møller Vestergaard  

- Johan Buus Brant Nielsen 

 

Stillerne præsenterer sig selv og deres arbejdstilhørsforhold. 

 

Det bliver et fredsvalg. Bestyrelsen er fuldtallig. 

Efterfølgende vælges som 1. suppleant: Jette Bruun.  

 

Der siges stor tak til Ann Louise Lunddahl Wilki. Hun har valgt ikke 

at genopstille især pga. nyt job i region Sjælland. 

Ann Louise får blomster og stor tak for et stort arbejde ift. de 

studerende, de faglige arrangementer. Jørn Kronborg er ikke mødt 

til GF men takkes også for sit arbejde. 

 

 

 

Valg af kritisk revisor og suppleant, vælges for 1 år. 

Marlene Enemark Petersen, praktiserende fysioterapeut i 

Middelfart Kim Fischer Nielsen, fysioterapeut i palliativ team Vejle 

Sygehus. Som suppleant til kritisk revisorposten vælges: Kristian 

Nygaard Hansen, Vejle Kommune. 

 

Rikke orienterer omkring situationen omkring kritisk revisor. 



Det har pga. stor arbejdsmængde og tidspres ikke være muligt for 

økonomichefen at være i kontakt med de valgte kritiske revisorer. 

Regnskabet er derfor ikke godkendt af dem. 

Brian vil gerne have noteret at det, at der ikke er pågået kritisk 

revision er uacceptabelt. Der skal spørges om de genopstiller, hvis 

ikke så skal der ske nyt valg af kritisk revisor. Det er uvist hvad 

der skal ske hvis de ikke takker ja til opgaven. Spørgsmålet bæres 

direkte til den nye direktør, evt. regnskabschefen.  

 

Rikke takker dirigent Louise for en velgennemført 

generalforsamling. 

Generalforsamlingen afrundes og der lægges op til spisning og 
foredraget v. Anders Bæk kl. 20:00 
 

 
 

 
 

 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 


